
Schriftelijke vragen 

 

Almelo 4 augustus 2023 
 
Betreft: vragen over de handelswijze van het college die horecaondernemer in brief weergeeft 
 
Geacht college van B&W 
 
Naar aanleiding van de binnengekomen e-mail van twee horeca-ondernemers heeft de PvdA fractie 
de volgende vragen: 
 
1. Waarom zijn er plotseling strengere controles en boetes opgelegd aan de horecaondernemers in 
Almelo, met name na de coronatijd? Wat heeft geleid tot deze verandering in aanpak? 
 
2. Waarom is er geen vooroverleg geweest met de ondernemers over de nieuwe regels en controles, 
zoals bij de gokkastvergunning en de sluitingstijden tijdens oud en nieuw? 
 
3. Waarom worden boetes gegeven zonder dat er eerst waarschuwingen zijn gegeven aan de 
horecaondernemers? Is er een specifieke reden voor het ontbreken van waarschuwingen? 
 
4. Waarom zijn de sluitingstijden voor tapvergunningen en terrassen aangepast zonder enig overleg 
met de ondernemers? Is er een onderliggende reden of doel voor deze wijzigingen? 
 
5. Is het convenant van 2002 met een sluitingstijd van 1:30 uur voor terrassen nog steeds geldig, zoals 
de ondernemer suggereert? Zo ja, waarom wordt dit convenant niet gerespecteerd? 
 
7. Is de gemeente op de hoogte van de bezorgdheid en ontevredenheid onder de 
horecaondernemers over het huidige beleid? Zo ja, is het college bereid stappen te ondernemen om 
deze zorgen te bespreken? 
 
8. Is er een duidelijke reden of probleem dat deze strengere handhaving en beleidswijzigingen 
rechtvaardigt? Zijn er statistieken of gegevens die aantonen dat er een noodzaak is voor deze 
veranderingen? 
 
9. Hoe gaat de gemeente om met klachten en zorgen van horecaondernemers over de nieuwe regels 
en controles? Worden deze zorgen serieus genomen en worden er maatregelen overwogen om de 
situatie te verbeteren? 
 
10. Wat zijn de toekomstplannen van de gemeente met betrekking tot de horeca in Almelo? Is er een 
bredere visie op hoe de gemeente de horeca wil ondersteunen en stimuleren om een bloeiende 
binnenstad te behouden? 
 
Met vriendelijke groet, 
Jorien Geerdink  
Fractievoorzitter PvdA 


